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Hei,  
  
Vi har no fått ein endeleg tilbakemelding i frå vår landbruksavdeling: 
  
               «Det har vore ein diskusjon om dette skal klassifiserast som innmarksbeite eller åkerholme ( 
anna areal) i Ar-5. 

Underteikna var på synfaring saman med grunneigar 9. sept. 2021. 
  
Arealet er ein åkerholme som stikk opp midt i teigen med fulldyrka  jord. 
  

.  
  
Grunneigar opplyser at den ikkje vert brukt til beite og at den tidlegare var klassifisert som 
åkerholme. Ein stor del av arealet er fjell i dagen og det er relativt beskjeden grasvekst.  
  
Teigen er på 1,2 daa og etter ei skjønnsmessig vurdering meiner underteikna at det mindre enn 
50 % grasvekst på store deler av teigen, og at den difor ikkje stettar krav som er i AR-5 for 
innmarksbeite.  
  
Landbruksavdelinga sender over manuskart til kart- og oppmåling om å endra signatur på 
teigen frå innmarksbeite til anna areal. 
  
  
Med venleg helsing 
  
Laila Bjørge  
Avdelingsleiar landbruk» 

  
  
Landbruk si uttale er kommunens kommentar til saka.  
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Hei igjen,

Vi kan ikkje utelukka at ein eventuell feil i kartet har hatt betydning for saken, men det er fleire forhold
som førte til at administrasjonen fattet negativt vedtak. Vi gjer derimot oppmerksom på at kommunens
politiske utvalg har gitt løyve og at løyve er kommunens endelige vedtak. En endring av markslaget ville
ikke endret løyvet.

Vi ønskar derimot å ha saken så opplyst som mogleg, og ønsker derfor å stedfeste kva korrekt
arealformål er i markslaget. Dette regner vi med Statsforvaltaren i Vestland også er interessert i å ha for
si vurdering av sin klage. Kommunen ønskar derfor å ta en synfaring med landbruksavdelingen på den
aktuelle eigedoma. Dette får vi dessverre ikke gjort før etter sommeren.

Vi vil gi dykk ein formell uttale når vi har gjennomført synfaringa.
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Hei,
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Vi ber om litt mer tid til å svare ut denne henvendelsen deres. Det har dessverre tatt litt lengre tid til å
klargjøre fakta i saken.
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